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Protokół Nr 15/2011 
z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 19 kwietnia  2011r. 
 

 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Pani Ewa Dembek  /lista obecności 
stanowi załącznik nr 1/. Na wniosek Przewodniczącej Zarząd jednogłośnie zmienił 
porządek posiedzenia. 
 
Rozszerzono porządek o następujące punkty: 
 

1. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Gminie Biskupiec z przeznaczeniem na realizację w roku 2011 zadania „Przebudowa 
drogi gminnej Piotrowice-Słupnica”. 

2. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Gminie Biskupiec z przeznaczeniem na realizację w roku 2011 zadania „Kształtowanie 
obszaru przestrzeni publicznej w centrum wsi poprzez przebudowę chodników w 
miejscowości Czachówki, Sumin i Rywałdzik” w części obejmującej budowę chodników 
przy drogach powiatowych we wsi Rywałdzik i Sumin. 

3. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Gminie Grodziczno z przeznaczeniem na realizację  w roku 2011 zadania „Przebudowa 
drogi gminnej 183031 N Ostaszewo-Gronowo (granica gminy) o długości 2,4 km”. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przystąpienia do partnerskiego projektu 
pod nazwą: „Straciłeś pracę – załóż biznes”. 

 
Zarząd jednogłośnie przyjął porządek posiedzenia po zmianach. Za głosowali: E. Dembek, M. 
Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Pierwszym punktem porz ądku było przyj ęcie protokołu z dnia 22.03.2011r.,  28.03.2011r.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: E. Dembek, Pan M. Buliński, K. 
Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Drugim punktem porz ądku było rozpatrzenie wniosku Pana Ryszarda Kłosows kiego – 
dyrektora Zarz ądu Dróg Powiatowych z/s w Kurz ętniku w sprawie zwi ększenia bud żetu 
jednostki. 
/na posiedzenie wszedł Pan Ryszard Kłosowski – dyrektor ZDP z/s w Kurzętniku/ 
 
Pan Kłosowski poinformował, że ze względu na występujące po okresie zimowym liczne 
przełomy na drogach powiatowych wnioskuje o zwiększenie budżetu Zarządu Dróg 
Powiatowych o kwotę 85 300 zł niezbędną na likwidację uszkodzeń. 
 
Wniosek Pana Ryszarda Kłosowskiego stanowi załącznik nr 2. 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Trzecim punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Gminie Biskupiec z prz eznaczeniem na realizacj ę w roku 
2011 zadania „Przebudowa drogi gminnej Piotrowice-S łupnica”. 
 
Pan Kłosowski szczegółowo omówił realizację zadania. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
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Czwartym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Gminie Biskupiec z prz eznaczeniem na realizacj ę w roku 
2011 zadania „Kształtowanie obszaru przestrzeni pub licznej w centrum wsi poprzez 
przebudow ę chodników w miejscowo ści Czachówki, Sumin i Rywałdzik” w cz ęści 
obejmuj ącej budow ę chodników przy drogach powiatowych we wsi Rywałdzi k i Sumin. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Piątym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
udzielenia pomocy finansowej Gminie Grodziczno z pr zeznaczeniem na realizacj ę  w roku 
2011 zadania „Przebudowa drogi gminnej 183031 N Ost aszewo-Gronowo (granica gminy) 
o długo ści 2,4 km”. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Szóstym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego SP ZOZ w Nowym Mie ście 
Lubawskim. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Siódmym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
przeznaczenia gruntu do oddania w dzier żawę. 
/na posiedzenie weszła Pani Jolanta Domżalska – inspektor w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/  
 
Pani Domżalska poinformowała, że przeznacza się do oddania w dzierżawę grunt zajęty na 
miejsce parkingowe w wiacie usytuowanej na działce nr 34/8  przy ul. Działyńskich na okres do 
trzech lat od dnia zawarcia umowy. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Ósmym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia aneksu nr 3 do arkusza organizacji ro ku szkolnego 2010/2011 Zespołu 
Szkół Rolniczych w Czachówkach. 
/na posiedzenie weszła Pani Ewa Kalisz – Górzkowska – z-ca naczelnika Wydziału Oświaty, 
Kultury i Promocji/ 
 
Pani Kalisz – Górzkowska szczegółowo omówiła aneks nr 3 do arkusza organizacji roku 
szkolnego 2010/2011 Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach. Poinformowała, że  Pan 
Saremba nie informując organu prowadzącego od dnia 17.02.2011r zatrudnił nauczyciela religii. 
W wyniku analizy systemu informacji oświatowej stwierdzono zatrudnienie nauczyciela w 
powyższej szkole. Dlatego też dopiero w kwietniu zostały dokonane zmiany w arkuszu 
organizacji roku szkolnego 2010/2011 Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach. 
W związku z powyższym Członkowie Zarządu podjęli decyzję, że uchwała będzie obowiązywała 
od dnia 17.02.2011r. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
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Dziewiątym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia aneksu nr 4 do arkusza organizacji ro ku szkolnego 2010/2011 Zespołu 
Szkół Rolniczych w Czachówkach. 
 
Pani Klisz – Górzkowska szczegółowo omówiła aneks nr 4 do arkusza organizacji roku 
szkolnego 2010/2011 Zespołu Szkół Rolniczych w Czachówkach. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Dziesi ątym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
zatwierdzenia aneksu nr 5 do arkusza organizacji ro ku szkolnego 2010/2011 Zespołu 
Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mie ście Lubawskim. 
 
Pani Klisz – Górzkowska szczegółowo omówiła aneks nr 5 do arkusza organizacji roku 
szkolnego 2010/2011 Zespołu Szkół im. C.K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Jedenastym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
przyznania pomocy zdrowotnej dla nauczycieli zatrud nionych w szkołach i placówkach 
prowadzonych przez Powiat Nowomiejski. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Dwunastym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
powierzenia Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie zadań w zakresie prowadzenia 
powiatowej biblioteki publicznej. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Porozumienie z Gminą Miejską Nowe Miasto Lubawskie stanowi załącznik nr 3. 
 
Trzynastym punktem porz ądku było rozpatrzenie wniosku Pani Katarzyny Id źkowskiej – 
dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych w Nowym Mie ście Lubawskim w sprawie 
wprowadzenia w roku szkolnym 2011/2012 nowego trybu  kształcenia. 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Wniosek Pani Katarzyny Idźkowskiej stanowi załącznik nr 4. 
 
Czternastym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
stanowiska dotycz ącego złej sytuacji w rolnictwie. 
 
Pan Wicestarosta zgłosił swoją wątpliwość do punktu 2 postulatów stanowiących załącznik do 
niniejszej uchwały.  
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
M. Buliński wstrzymał się od głosu. 
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Piętnastym punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w sprawie 
przyj ęcia sprawozdania finansowego powiatu nowomiejskiego  za 2010r. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła sprawozdanie finansowe powiatu nowomiejskiego za 
2010r. 
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Szesnastym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
zmiany uchwały Nr IV/23/10 Rady Powiatu w Nowym Mie ście Lubawskim z dnia 
29.12.2010r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prog nozy Finansowej Powiatu 
Nowomiejskiego na lata 2011-2037 oraz uchwał zmieni ających: VI/57/11 z dnia 
11.02.2011r., VIII/70/2011 z dnia 21.03.2011r. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła Wieloletnią Prognozę Finansową Powiatu Nowomiejskiego 
na lata 2011-2037. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Siedemnastym punktem porz ądku było przyj ęcie projektu uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zmian w bud żecie powiatu na rok 2011. 
 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła zamiany w budżecie powiatu na rok 2011. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za głosowali: 
E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
Osiemnastym punktem porz ądku było zapoznanie si ę z uchwał ą Nr RIO.IV-0120-100/11 
Składu Orzekaj ącego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z d nia 08.04.2011r. 
 
Uchwała Nr RIO.IV-0120-100/11 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Olsztynie stanowi załącznik nr 5. 
 
Dwudziestym punktem porz ądku było zapoznanie si ę ze sprawozdaniem z realizacji 
Strategii Rozwoju Powiatu Nowomiejskiego za rok 201 0. 
 
Sekretarz poinformował, że sprawozdanie z realizacji strategii radni otrzymali w wersji 
elektronicznej. Dodał, że niezrealizowane zadania stanowią 5 % zadań przewidzianych w 
Strategii Rozwoju Powiatu na 2010r. 
 
Sprawozdanie z realizacji Strategii Rozwoju Powiatu Nowomiejskiego za rok 2010 stanowi 
załącznik nr 6. 
 
Dwudziestym pierwszym punktem porz ądku było zapoznanie si ę z kwartaln ą informacj ą o 
wydatkowaniu środków finansowych za I kwartał 2011r. Warsztatu Te rapii Zaj ęciowej w 
Nowym Mie ście Lubawskim. 
 
Kwartalna informacja o wydatkowaniu środków finansowych za I kwartał 2011r. Warsztatu 
Terapii Zajęciowej stanowi załącznik nr 7. 
 
 
 



5 
 

Dwudziestym drugim  punktem porz ądku było podj ęcie uchwały Zarz ądu Powiatu w 
sprawie przyst ąpienia do partnerskiego projektu pod nazw ą: „Straciłe ś pracę – załóż 
biznes”. 
 
Pani Starosta poinformowała, że w/w projekt złożony zostanie do instytucji wdrażającej tj. 
Wojewódzkiego Urzędu Pracy w Olszynie, który ogłosił konkurs w ramach poddziałania  8.1.2 
„Wsparcie procesów adaptacyjnych i modernizacyjnych w regionie”. Projektodawcą i 
podmiotem wiodącym będzie Stowarzyszenie na rzecz tworzenia przyjaznego środowiska 
wychowawczego dzieci i młodzieży Iławskiej „Przystań”. Powiat Nowomiejski uczestniczyć 
będzie w przedsięwzięciu jako partner projektodawcy.  Całkowita wartość projektu wyniesie 
999,999,00zł.  Powiat Nowomiejski nie poniesie żadnych kosztów finansowych związanych z 
przystąpieniem do projektu. Przewidywany jest wkład niepieniężny powiatu w formie użyczenia 
sali do celów szkoleniowych i doradczych oraz  pomoc w rekrutacji osoby na stanowisko: 
rekrutatora biznesowego i doradcy zawodowego.  
 
Zarząd podjął uchwałę jednogłośnie. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński,  K. Trzaskalska, W. 
Jabłoński, K. Wiśniewski. 
 
 
Dwudziestym trzecim punktem porz ądku były wolne wnioski. 
 
Pan Wicestarosta zawnioskował, żeby na kolejnym posiedzeniu Zarządu zapoznać się z 
rozliczeniem za rok 2010 udziału w kosztach utrzymania budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3 
użytkowników lokali. Ponadto zgłosił wniosek dotyczący zorganizowania wyjazdowego 
posiedzenia Zarządu w poszczególnych jednostkach organizacyjnych powiatu. 
Członkowie Zarządu przychylili się do propozycji Pana Wicestarosty.   
 
 
 
 
Protokół sporządziła:                                                                              Przewodnicząca 
 
 Ewelina Kwaśniewska                                                                             Ewa Dembek                                                                                           
 
 
 


